
ВИТЯГ 

з протоколу №4 

розширеного засідання кафедри екології та безпеки життєдіяльності 

від 10.11.2022 року 

 

ПРИСУТНІ: зав. кафедри, доцент Василенко О.В., професор Сонько С.П., 

доценти: Гнатюк Н.О., Балабак А.В., Гурський І.М., Нікітіна О.В., Шевченко 

Н.О., викладач Косенко Ю.Ю., викладач-стажист Хіміч М.І., аспіранти, 

здобувачі вищої освіти Сорока Я.В., Боровик Д.П., Беденко О.В., Чернова Р.Ю., 

Костецька О.М. 

СЛУХАЛИ: Завідувач кафедри, гарант ОПП Василенко О.В. ознайомила 

присутніх із результатами анкетування різних груп стейкхолдерів, проведеного 

відділом моніторингу якості освіти Уманського НУС. Зокрема, стабільно 

актуальними (чотири роки поспіль) для здобувачів вищої освіти залишаються 

проблеми перших позицій: особиста неорганізованість, надмірний обсяг 

навчального навантаження. Загалом такі проблеми мають здобувачі, які 

поєднують навчання і роботу. Крім того, результати анкетувань охопити також 

і пропозиції щодо удосконалення освітніх програм та методів навчання. 

Зокрема, додати до завдань ситуаційні задачі з розв'язком для можливого 

самостійного опрацювання. 

За результатами анкетувань роботодавців пропонується більше залучати 

їх до співпраці з метою підвищення ефективності професійної підготовки 

фахівців. 

ВИСТУПИЛИ: Здобувачі вищої освіти, які навчаються на спеціальності 

Екологія, другого рівня вищої освіти із своїми пропозиціями, щодо 

удосконалення змісту ОП та робочих програм. Зокрема, зазначені здобувачі 

пропонують збільшити обсяг кредитів на вивчення вибіркових дисциплін, що 

дасть змогу покращити якість здобутих знань. Крім того, приділити більше 

уваги для залучення/інформування студентів про можливість участі в 

міжнародних науково-освітніх проектах та в 



 


